
Bestyrelsesmøde 
30. august 2023

Deltagere: Anja, Anna, Camilla (referent), Frederik, Jesper, Kresten

Fraværende: Jonas



Dagsorden
1. Opfølgning/Update fra udvalg

• Status fra projektgrupper

• Prisliste og frivillighedshåndbog (udskydes til senere)

2. Økonomisk status og plan

• Hvad er status nu? Hvad mangler vi for at nå i mål med projektets budget? Hvor langt er vi fra de 10% ekstra?

• Er der midler til at fastholde Camilla i første kvartal 2024?

4. Bestyrelsens opgaver

5. Eventuelt

• Henvendelse fra Brizze



Sponsorer og elite – Status
Sponsorer: 
Der benyttes nogle af vores sponsormidler til landsholdstøj, og udgifter omkring EM. Alle spillere har nu fået deres eget personlige tøj, hvilket har 
lettet Annas administrative opgaver. Spillerne skal fremadrettet også træne i tøjet, hvilket er med til at synliggøre sponsorer og samtidig gøre 
landsholds-setuppet mere professionelt. 

Der udformes en skrivelse til spillere omkring ansvaret for det udleverede tøj.

EM 2023: 
Der afvikles EM på Cypern i oktober. Det bliver en dyr tur for spillerne, da priserne generelt er steget. Det forventes at spillerne skal betale 6.500 kr. 
for deltagelse i år. Landstrænerne sidder pt. med udtagelse, hvorefter der laves en plan for kommunikation og PR. Målsætningen er semifinale i 
alle discipliner.  

Esther Jordi: 
Der er kommet en henvendelse internationalt omkring Esther Jordi. Som det er nu, deltager Danmark ikke med nogle spillere, da det afvikles i Irak, 
hvor al indrejse frarådes. Der er en lille chance for at man rykker Esther Jordi til et andet land. I så fald får vi nok informationer i sidste øjeblik. 



Liga – Status

Ligaen starter i weekenden i liga vest. Der er afviklet et ligamøde i går med flot 
deltagelse. Turneringsreglementet er opdateret og lagt på online sammen med 
program, deltagere mv. 

Da strukturen er ny har bestyrelsen valgt at åbne tilmeldingen en uge frem til den 8.  
september. 

Det blev ligeledes drøftet, om spillere kan seedes ind i tabellen, hvis spillere med højt 
niveau først kommer ind senere. Det blev enstemmigt besluttet at alle spillere kommer 
ind fra bunden og må spille sig op.



Galla – Status

Der sendes snart en invitation ud til galla, som afholdes den 4. november i Helsinge. 



Økonomi – Status og plan

På nuværende tidspunkt er vi nået i mål med budgettet fra projektet og de 10 % vi får 
udbetalt forsinket. 

Vi har fortsat fokus på økonomien for at sikre, at økonomien ser god ud for tiden efter 
projektet. Samtidig er der et ønske fra bestyrelsens side om at beholde Camilla i første 
kvartal 2024, selv hvis vi ikke får nye fondsmidler. Der blev på mødet lagt en plan for, 
hvordan vi sikre, at dette er muligt. Forhåbentligt forlænges Camillas kontrakt i løbet af 
september måned. 



Bestyrelsens opgaver
Proces med Tommy:

Bestyrelsen har møde med Tommy den 13. september med fokus på det frivillige arbejde i forbundet. Det konkrete fokus blev drøftet, og bestyrelsen ønsker at arbejde 
videre med: 

• En mere struktureret tilgang til arbejdet omkring frivillige og fastholdelse deraf. Vi har prøvet at konkretisere opgaver, men det strander lidt hver gang. 

• Hvordan motiverer vi folk?

• Hvor skal vi lægge fokus. Er det turneringer, SoMe, sociale arrangementer eller hvad giver mest på den lange bane?

• Konkrete værktøjer/platforme der kan bruges som opslagstavle

• Hvordan får vi klubberne til at tage mere ejerskab i udviklingen?

• Hvad skal til at for at vi lykkedes? Hvad lykkes andre nye med? Og hvad fungerer for dem? Er det at understøtte alle klubber, give dem fri eller hvad skal der til. Er 
det rekruttering af medlemmer eller hvad er det? 

Derudover blev vores opgavebeskrivelser drøftet. Camilla samler alle opgaver i et årshjul og holder løbende styr på, at opgaverne løses. Ligeledes blev bestyrelsens 
nuværende opgavefordeling drøftet, og vi vil se på mulighederne for at arbejde med større fokusområder, hvor der fastsættes mål og laves strategi. Dette tages op 
efter mødet med Tommy.



UNIF

• Vi har interesse i på langsigtet at rykke over. Anna, Camilla og Kresten tager en snak 
om plan for det hele. Herefter tager vi en dialog med UNIF om mulighederne.



Eventuelt: Henvendelse fra Brizze

• Brian Mengel (Brizze) har efterspurgte muligheden for at sælge vores bolde på hans 
webshop. Det blev vedtaget, at det er muligt, og Brian får mulighed for at holde et lille 
lager af vores bolde, som så afregnes hvert kvartal. 

• Camilla tager en dialog med Brian omkring det praktiske. 
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